
Ž ivotopis – Miloslav Šťastný 
 

Miloslav Šťastný se narodil na dnešní Ukrajině ve městě Rovno 24. 9. 1944 

v oblasti volyňských Čechů. Jeho rodina byla československého původu. Po 

druhé světové válce se jeho rodina rozhodla odjet zpět do Československé-

republiky. Cesta z Ukrajiny do Československa v tu dobu trvala okolo 3. měsíců, 

protože probíhala ve špatných podmínkách. Začátek cesty do Čech představoval 

pro rodinu Šťastných nový začátek života. Pro jeho rodiče v roce 1949 to 

znamenalo, že už nemusel soukromě hospodařit, protože se zakládala družstva. 

Po ukončení základního vzdělání se nejdřív vyučil kovářem podkoní. Po té šel 

v roce 1958 na dva roky na střední zemědělskou školu v Roudnici nad Labem ve, 

které nakonec po čtyřech letech odmaturoval.  Po škole nastoupil na vojnu, ve 

které sloužil 26 měsíců. V posledním roce na vojně se narodil jeho syn Miroslav. 

Po skončení vojny se odstěhoval do Zlatníků u Prahy, kde nastoupil do JZD jako 

kovář a opravář zemědělských strojů. A to patřilo do prvních prací Miloslava.Po 

určitém čase koupil nový dům v Radotíně a auto. Dům v Radotíně celý 

zrekonstruoval, za pomoci svého dobrého kamaráda a v roce 1974 se tam 

nastěhoval se svojí manželkou a synem.  

Touha Miloslava Šťastného bylo procestovat co nejvíce zemí bohužel jeho 

manželka neměla pochopení pro cestování a raději by se starala o vnoučata a 

zahrádku. Proto se později jejich cesty rozdělily. V roce 1985 se jeho jediný syn 

Miroslav oženil, a po čase se jim narodili dvě krásné vnučky. A pak si splnil svůj 

stavební sen a postavil synu a vnoučatům dům na Zbraslavi na Baních. Sametové 

revoluce se neúčastnil, neboť v ten den probíhala kolaudace domu. Z důvodů 

financí z dřívější doby a menšího talentu Miroslav nenavštěvoval žádnou hudební 

školu, a tak se stavá prvním členem rodiny, který na nic nehraje.  

V roce 1989, ho začala zajímat historie jeho rodiny a podařilo se mu zdokladovat 

své předky až do roku 1745. V 80. letech začal podnikat s Jabloneckou bižutérii, 

kde se podílel na výrobě České umělé perly. V roce 2005 ukončil podnikání, ale 

ne na dlouho v roce 2016 ho opět kontaktovali, jestli s podnikáním Jablonecké 

bižuterie nechce pokračovat.  Tudíž podniká dodnes. 

 


